

25

David Trautrimas

Eidolon Point

Eidolon Point is the apparition of a place. Within this liminal state between going and gone, the bones of architecture take on new forms to create spaces THAT are neither inside nor outside, neither fully real nor completely imagined. At the heart of this series are photographs of North American architectural ruins, places where the prescribed boundaries of buildings are malleable. Roofs collapse and funnel in the elements, walls crumble allowing unencumbered access to the interior. Unique and unpredictable structures manifest themselves from their compromised original forms.

These works are an amalgam of spaces we lived in and now can live without. As they cross the boundaries of structural dematerialization they pose the question, does architecture have an afterlife? The works in *Eidolon Point* imagine these relics a miracle of a body with a soul, visualizing the place they inhabit when one leaves the other.

Eidolon Point est l'apparition d'un lieu. Dans cet état liminal entre passant et passé, les os de l'architecture prennent de nouvelles formes pour créer des espaces qui ne sont ni à l'intérieur ni à l'extérieur, ni totalement réels ni complètement imaginés. Au cœur de cette série figurent des photographies de ruines architecturales nord-américaines, des endroits où les limites prescrites des bâtiments sont malléables. Les toits s'effondrent et fonctionnent comme des entonnoirs, les murs s'effondrent, permettant un accès facile vers l'intérieur. Des structures uniques et imprévisibles se manifestent de leurs formes originales compromises.

Ces images sont un amalgame d'espaces dans lesquels nous vivions et dont maintenant nous pouvons nous défaire. Lorsqu'ils franchissent les limites de la dématérialisation structurelle, alors la question se pose : y a-t-il une vie après la mort pour l'architecture? « Eidolon Point » imagine ces reliques comme le miracle d'un corps doté d'une âme, visualisant l'endroit où les deux se rencontrent lorsque l'un quitte l'autre.













